

ASSEMBLEE GENERALE ANNUELLE DES PARENTS ET RENCONTRE DE L'EQUIPE ECOLE

21-09-2023 / dès 17h30 / 6080, Avenue de l'Esplanade, Montréal

Très chers parents,

Pour bien commencer cette année, nous vous invitons à une rencontre le 21 septembre 2023 dès 17h30. A cette occasion, vous rencontrerez le personnel de l'école, les spécialistes, l'équipe classe de votre enfant et vous participerez à l'assemblée générale annuelle des parents.

Cette rencontre se voudra festive et communautaire puisque vous pourrez rencontrer, autour d'une collation, des invités spéciaux à l'école: Autisme Montréal, GymnO Montréal, notre photographe Stéphane Vairo, notre infirmière et plus encore.

Pour votre information, un service de garde pour votre enfant et sa fratrie sera en place dans l'école pour toute la durée de la soirée.

A très bientôt,

Isabelle Pivotto

Présidente sortante du CÉ de l'Étincelle

--

17h30 Arrivée des parents

18h15 à 18h30 Accueil de la direction de l'école

18h30 à 19h30 Assemblée générale annuelle des parents

19h15 à 20h30 Rencontre avec le titulaire de votre enfant

ANNUAL GENERAL ASSEMBLY OF PARENTS AND SCHOOL TEAM MEETING

21-09-2023 / starting at 5:30 pm / 6080, Avenue de l'Esplanade, Montreal

Dear parents,

To get this year off to a good start, we invite you to a meeting on September 21, 2023 at 5:30 pm. On this occasion, you will meet the school staff, the specialists, your child's class team and you will participate in the annual general assembly of parents.

This meeting will be festive and community oriented as you will be able to meet, over snacks, special guests at the school: Autism Montreal, GymnO Montreal, our photographer Stéphane Vairo, our nurse and more.

For your information, a daycare service for your child and his/her siblings will be available in the school for the duration of the evening.

See you soon,

Isabelle Pivotto

Past President of the CÉ de l'Étincelle

--

5:30 pm Arrival of parents

6:15 pm to 6:30 pm Welcome by the school administration

6:30pm to 7:30pm Annual General Meeting of Parents

7:30 to 8:30 pm Meeting with your child's teacher